

私廚料理外帶 免費外送
Private Dining Takeout Free Delivery

預訂台北松山意舍酒店的「私廚料理外帶外送套餐」，讓你輕鬆品嚐酒店主廚特製的五星級美味！每組套餐只要新台幣6980元，適合4至6人。豐盛的套餐包括：

- 三星蔥藜麥佛卡夏(四份)
- 黑毛豬胡椒餅(四份)
- 黑蒜人蔘雞湯(全雞)
- 爐烤菌菇油菜松子溫沙拉
- 核桃木煙燻慢烤牛小排
- 煙燻炭燒咖啡BBQ帶骨豬肋排

外送地址位在台北市松山區、南港區、內湖區、信義區，還可享**外送免費服務**！

從即日起至 2020年6月30日接受預購，請於至少48小時前預訂。立即撥打預訂專線 +886 2 2653 2899。

Experience **amba Taipei Songshan hotel's Exclusive Private Dining Menu** in the comfort of your own home for just TWD6980. Ideal for four to six people, the special menu features:

- Yilan Sanxing Scallion Focaccia (four pieces)
- Black Pork Pepper Buns (four pieces)
- Black Garlic Ginseng Chicken Soup (whole chicken)
- Roasted Mushrooms Salad with Sesame Dressing
- Slow-Smoked Bone-In Short Ribs
- Woodfire Grilled Coffee Rubbed BBQ Pork Ribs

Free delivery to Songshan, Nangang, Xinyi, and Neihu districts.

Order at least 48 hours in advance before June 30, 2020. Call now at +886 2 2653 2899.



Que 原木燒烤餐廳「私廚料理外帶外送服務」預購單 Que Exclusive Private Dining Takeout Order Form

即日起至 2020 年 6 月 30 日接受預購，請於提領 48 小時前預訂，並完成付款。請於即日起至 2020 年 7 月 2 日前至台北松山意舍酒店 Que 原木燒烤餐廳提貨。台北市松山區、南港區、內湖區、信義區，可享外送免費服務。
Please order at least 48 hours in advance before June 30, 2020, and pick up from Que on level 17 of **amba Taipei Songshan** before July 2, 2020. **Free delivery** for addresses within in Songshan, Nangang, Xinyi, and Neihu districts.

如何訂購 HOW TO ORDER

請填寫以下預購單，並在 2020 年 6 月 30 日或之前把預購單交還給台北市市民大道七段 8 號 17 樓台北松山意舍酒店 Que 餐廳。
Please complete the form below in full and return to Que, Level 17, **amba Taipei Songshan**, 8, Section 7, Civic Boulevard, Taipei.
電郵地址 Email: que@amba-hotels.com 電話 Phone: +886 2 2653 2899 傳真 Fax: +886 2 2653 2829

先生 / 太太 / 小姐 Mr / Mrs / Miss	姓氏 Family Name	名字 First Name
電郵地址 Email	傳真 (如適用) Fax (if applicable)	
電話 Phone	地址 Address	

訂購資料 ORDER DETAILS

每組 Que 外帶「私廚料理外帶」新台幣 6980 元 Que Exclusive Private Dining Takeout Menu TWD6980 each			
數量 Quantity	總額新台幣 Total Amount TWD	預訂日期 Order Date	
提貨日期 (2020 年 7 月 2 日前) Pickup Date (Before July 2, 2020)	提貨時間 Pickup Time 中午 12:00 至至晚上 8:00 12:00 noon – 8:00 pm		

支付方式 PAYMENT METHODS

☐ 現金 Cash ☐ 美國運通 Amex ☐ 蘋果支付 Apple Pay ☐ JCB ☐ 萬事達 MasterCard ☐ Visa ☐ 銀聯 UnionPay

信用卡姓名 Credit Cardholder Name			
卡號 Credit Card Number		到期日 (月/年) Validity (MM/YYYY)	
統一發票號碼 Uniform Invoice Number		公司 Company	

信用卡持卡人簽名 Credit Cardholder Signature _____ 日期 Date _____

您的簽名必須與信用卡背面相同的簽名。Your signature must match the signature on the back of the credit card.

☐ 我想訂閱意舍電子通訊，獲得意舍酒店和餐廳的專屬優惠。

Yes, I would like to receive special offers and news from **amba** hotels and restaurants via enews.

注意事項: 私廚餐點視供應情況而定。請於 2020 年 6 月 30 日前，至少 48 小時前訂購，並於 2020 年 7 月 2 日前的指定日期提貨。訂購時全額預付。取貨前 48 小時內不接受更改，取消或退款。意舍保留修改、終止、變更與解釋活動內容之權利，恕不另行通知。

Terms & Conditions: Offer is subject to availability. Please place your order at least 48 hours in advance before June 30, 2020, and pick up on your specified date on or before July 2, 2020. Full prepayment at the time of ordering. No change, cancellation, or refund will be accepted within 48 hours of pickup. **amba** reserves the right to change or terminate the offer without prior notice and to arbitrate the final decision.